
Verksamhetsberättelse för Kullens Fiskareförening 2024. 
 

 

 

Föreningens aktivitet har legat på en låg nivå under större delen av året. 

Vi har dock även detta år deltagit i Fiskeforum med Mats Ola som föredragshållare. 

Inga remisser och förslag från Havs och Vatten och Länsstyrelsen har inkommit. Responsen för våra 

tidigare synpunkter har fortsatt varit mycket sparsam och ibland tvärs emot våra åsikter. Vi har i 

många frågor samarbetat med SKIFO och även i en del frågor kunnat representera dom. 

Främst genom syskonen Ravanis har flera uppmärksammade insändare och artiklar publicerats. 

Vi har vid flera tillfällen träffat både lokalpolitiker och representanter från riksdag och EU.  

I november startades med Susanne Ravani ett nytt initiativ att som ett Leaderprojekt etablera ett 

kontaktnät för småskaligt fiske i första hand nationellt, men senare även med grannländerna. 

Förutom myndigheternas oförståelse för det kustnära fiskets betydelse, är den kraftigt ökande 

populationen av säl och skarv i våra vatten ett allt större problem. 
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